

Bestyrelsesmøde 13.09.2022 — kl. 18.00 i Tunehallen - lokalet er reserveret.

Til stede: Bernt Freiberg, Flemming Grønager, Peter Thornemann, Kenneth Runge Rossen, Tage Lauritsen (referent), suppleant Peter Krüpl.

Afbud: suppleant Mark Andersen

Referent: Tage Lauritsen

Referat fra sidste møde – Godkendt

Næste møde

- Normalt den anden tirsdag i måneden kl. 18.00, næste gang 11.10.2022.

Ekstraordinær generalforsamling

- Referat skal op, og godkendes af dirigent. Det skal være beslutningsreferat.

Signalforsyning TV

- Vi skal have mulighed for adgang til Glentens Bridgetech-probe. *Tage* tager kontakt til CO i Glenten.
- Vi skal lige have TV3+ i kodet version (*Peter K*)
- Vi skal bede om en ajourført liste (CSV eller Excel) over multicast feeds fra Glenten (*Peter K*)
- Viasat Film-kanalerne er ophørt i alm. kodet DVB-C og fjernes fra udbuddet, i såvel Harmonic Prostream video processor, som fra hjemmesiden.

Økonomi

- Status.
- Udeståender/medlemmers manglende betalinger - uden månedens PBS. Det er de samme hver gang, der ryger ud i manglende betaling. 1 Lukket og 1 spærret på Internet.
- Nødvendige rep/vedligehold udført af KK udenfor garantier/budget. Kabel skiftet på Lundevej og betalt.
- Hele Harmonics tilgodehavende har vi betalt. Vi afventer accept. Deres gamle NSG-chassis mm er blevet afhentet af deres fragtmænd.

Servicepartnere inkl. Panther

- KK Partner:
 - Skader lokaliseret/udbedret. Kabelskader Humlestien ulige side bestilt udbedret.
 - KK-dokumentation opdatering ? *PT* har rykket AH hos KK. Opdateringen angives at vente på, at de får indarbejdet automatiserede LER-besvarelser i Cacao/Mikado/Mapinfo-systemet.
 - Møde med Kent Vig – har ferie til og med 24.9. Vi satser på 3. eller 5. oktober 2022 kl 16.30 - foretrækker 3.10. *Bernt*.
 - Vi skal indskærpe, at der bruges rigtige F-konnetorer hos medlemmerne, og ikke "push-on" f-con.
 - *PK* tager problem i stander Byap. 60 op med KK.
- RPD-status. Signalniveau på RPD14 sat op med 6 dB i afgang.
- Panteradmin – fejlrettelser.
 - Vi savner orientering / opdatering om udvikling, nye features.
 - Drøftet versionering af Panthersoftwaren (manglende systematik). - Vi skriver til dem (*Tage*)
- Vi skal have en forklaring fra KK på fejl 26.8.2022 ved Tune Bygade D0 med strømforsyning ud for Fenrisvej, eller Tune Bygade/Runevej, hvorfra 48V strømforsyning leveres ("IDIF" i D0-tegning). Hvad var gået galt ? (*Tage* skriver KK).

- Forstærkere og varme i sommer: Vi retter mekaniske isolation i D0 Tinggårdsparken 44 stamvej (*Peter K*). Alle øvrige har klaret det pænt - efter at alle låger er skiftet til udgave med gællelåger og suppleret med top-ventilation i de med RPD.

Hovedstation

- Vedligehold.
- Huset skal vedligeholdes i 2022. *Tage* kontakter vores tømmer.
- Evt. udeståender:

Internet

- Harmonic – udeståender.
 - Vi skal have rykket over på den redundante server (cluster). Denne er opgraderet mht. CoS-version. Vi satser på at det kan ske lørdag 24. september for RPD 15+16+19. *Peter K* tager fat i Harmonic-support og er intern tovholder.
 - D3.1 -modemmer med periodiske frys-fejl kan måske afhjælpes ved at lukke øverste OFDM-kanal, hvis de har et meget ulineært forløb. Dette kan måske afhjælpes ved at rette under "Opsætning" i Pantheradmin for modemmet, hvor enkelte OFDM-kanaler kan lukkes. Vi afventer dog lige at flytte over på clusteret først.
 - 204-MHz us. Dette skal koordineres med Harmonic, der skal lave COS-konfigurationsdelen. Vi selv skal koordinere/styre at medlemmer informeres/varsles (*Tage*) og KK skal udføre det praktiske i nettet.
- Kapacitet, forbrug: Vi ser en svagt stigende tendens siden 1.9. Men med pæn margin til committede båndbredde
- Router, lagerstatus. Fin.
- Vindinge status – problem iflg. Ole. Vi har besvaret mail fra Ole ang. pixellering på TV.
- Gørlev status. Formanden anmoder om møde ang. snak om modernisering af deres net med RPD'er, ø-opdeling og ø-opdeling. Hvis de skal have RF-overlay på RPD'erne, så skal de have udstyr til dét.
- Flimmer – hvad er status der? 107 D3.1, 113 D3.0, 19 transpondermodemmer. *Peter K* har vejledt formanden.
- Ny mail-løsning – evt. i sommerferien alternativt efter sommerferien. Hænger på *PK og Mark*.

Øvrigt

- Flemming reserverer lokaler til Medlemsmøde og GF 2023 - tjekker med dirigentemne.